

Release Notes - Version: 12/200717 - 12.0.2.10

Key	English changelog statement	German changelog statement	Component/s	Subcategory
Bug	TQ-10308 The "Note" / "Operating instructions window did not pause measurement value recording via RS232 even if the respective option was set. -issue resolved-	Der geöffnete Dialog "Hinweis anzeigen" hat die automatische Messwerterfassung nicht unterbrochen. -Fehler behoben-	O-QIS, procella	Data record
Bug	TQ-10364 Incorrect display of test plan configuration preview while configuring the "summary/input" graphics. - Error corrected -	Fehlerhafte Darstellung der Prüfplanvorschau innerhalb der Konfiguration der Grafik "Übersicht/Eingabe". - Fehler behoben -	O-QIS, procella	Form/Layout / Graphical User Interface
Bug	TQ-10402 The characteristic association in the test plan graphic did only show the current characteristics under some conditions. -issue resolved-	Die Merkmalszuordnung zeigte immer nur das aktuelle Merkmal. -Fehler behoben-	O-QIS	Measurement Sequence Control
Bug	TQ-10419 For come 2D-drawing files, a "Floating point error was displayed when stamping characteristics on the drawing. -issue resolved-	Bei bestimmten 2D-Zeichnungen kam beim Stempeln von Merkmalen ein "Floating-Point" - Fehler behoben -	O-QIS, procella	Form/Layout / Graphical User Interface
Bug	TQ-10438 The Webcam-graphic (#12208/2) did not update properly when embedded into the Summary/Input window. -issue resolved-	Die Aktualisierung der angezeigten Webcam-Grafik (Ausgabefeld #12208/2) innerhalb der Übersicht/Eingabemaske war fehlerhaft. -Feher wurde behoben-	O-QIS, procella	Data record

Release Notes - Version: 12/200717 - 12.0.2.10

Key	English changelog statement	German changelog statement	Component/s	Subcategory
Bug	TQ-10446 For test plans with groups, the option to display the "Alarm Window" after every measurement was ignored, and instead the group configuration of the part measurement was used. -Issue resolved-	Bei Datensätzen mit Gruppenstrukturen wurde die Option, nach jedem Messwert einen Alarm zu haben ignoriert und durch die Gruppenkonfiguration der Teilemessung überschrieben. -Fehler behoben-	O-QIS, procella	Measurement Sequence Control
Bug	TQ-10582 Displaying "Several characteristics" was not possible for certain types of the Value Chart in solara.MP. -Issue resolved-	In der verschiedenen Werteverläufen in solara.MP war eine Mehrfachdarstellung nicht mehr möglich. -Fehler behoben-	solara.MP	Form/Layout / Graphical User Interface
Change Request	TQ-10044 If a test plan was copied in the database without measured values, the sequence position of the "Measurement procedure" was erroneously copied as well and not reset. -Issue resolved-	Wurde in der Datenbank ein Prüfplan ohne Werte kopiert, so wurde die Position der Ablaufsteuerung fälschlicherweise mit kopiert und nicht zurückgesetzt. - Fehler behoben -	O-QIS, procella, qs-STAT	Data record, Database functionality